

## Carols Contra Seminar im wilden Süden Carol's Contra Seminar in the Wild South

Traudel Walz, Contra Dancers Hohenlohe

Once every year, on Carnival Saturday, the Contra Dancers in the Hohenlohe Land are dancing wildly and exuberantly. Whenever Contra-Carol comes, the dance hall comes close to bursting at the seams.

Carol's temperament and creativity in arranging the multitude of dances enthuses the guests time and time again.

This year the event was enhanced by a seminar for new contra callers and for those, who would like to become one.

For the ten participants Carol David Blackman had worked out a concept starting with theoretical fundamentals and ending with practical routines. A demanding program beginning with the original position of the various formations, the use of the music, and the reading of dance descriptions had to be managed. Some "Proper Triples" as, for instance, "Contra Corner" were a pleasurable closing.

Our thanks to Carol for the successful experiment. A thank you also to the participants, some of whom came from as far away as Fuerstenfeldbruck, Karlsruhe and Velbert.

The seminar in Oehringen is definitely the beginning of a special contra-caller training. Which is about time after 60 years of the EAASDC and ECTA.

Transl.: Ursula Kreis

Alle Jahre wieder, am Faschingssamstag, wird bei den Contra Dancers im Hohenloher Land wild und ausgelassen getanzt. Immer, wenn Contra-Carol kommt, platzt der Tanzsaal fast aus den Nähten.

Carols Temperament und Kreativität in der Gestaltung der Vielfalt an Tänzen begeistern die Besucher immer wieder von Neuem.

In diesem Jahr war das Tanzereignis umrahmt von einem Seminar für angehende Contra-Caller und solche die es werden wollen.

Für zehn Teilnehmer/Innen, hatte Carol David Blackman ein Konzept erarbeitet von theoretischen Grundlagen bis hin zu einigen praktischen Übungen. Ein anspruchsvolles Programm vom Aufstellen der verschiedenen Formationen, über die Anwendung der Musik bis zum Lesen von Tanzbeschreibungen war zu bewältigen. Einige "Proper Triples" wie z.B. „Contra Corner“ bildeten einen vergnüglichen Abschluss.

Dank an Carol für das gelungene Experiment. Dank an die weit angereisten Teilnehmer bis aus Fürstenfeldbruck, Karlsruhe und Velbert.

Das Seminar in Öhringen ist auf jeden Fall ein Anfang für eine spezielle Contra-Caller Ausbildung. Es wird ja auch Zeit nach 60 Jahren EAASDC und ECTA.

